
Český rybářský svaz, z. s. ,
místní organizace Rožnov pod Radhoštěm
Palackého 2678, 756 61 Rožnov pod Radhoštěm

ZÁPIS  ZE  SCHŮZE  VÝBORU  MO  ČRS  ROŽNOV  POD
RADHOŠTĚM

Ze dne: 12.06.2023

Přítomní:
Kocián Pavel, Ing. – předseda MO
Jašek Ondřej, Mgr. - místopředseda MO 
Holčák Martin, Ing. – hospodář MO (online)
Roman Zuzaňák – zástupce hospodáře MO 
Zdeněk Rára – zástupce hospodáře MO

Kocián Tomáš – pokladník MO 
Václav Liška (dozorčí komise), vodoprávní řízení

Omluven:
Zdeněk Cvikl, Mgr. - jednatel MO

KONTROLA ÚKOLŮ DUBNOVÉ SCHŮZE:

Úkol č. 2023_23 – Účast na jarní konferenci VÚS Ostrava – byl delegován předseda MO – Ing.Pavel Kocián
- proběhlo

Úkol č.  2023_24 -  Nastavení organizačních jednotek MO v rámci migrace do prostředí RIS  (Rybářský
informační systém) – první část nastavení již byla výborem provedena, další části bude řešit jednatel MO
– průběžně – v červnu probíhá další fáze

Úkol  č.  2023_25  -  Výbor  MO pověřil  jednatele  MO,  Mgr.Zdenka  Cvikla  ke  zpracování   statistického
přehledu věkového složení  členské základny s ohledem na úhrady brigádnické povinnosti.  Přehled bude
sloužit jako podklad pro projednání změn na VČS v roce 2024. v řešení

Úkol č. 2023_31 – Stanovisko k vybudování cyklostezky na přehradě HB – zpracoval Václav Liška

Úkol č.2023_32 – Modernizace webového prostředí MO – O.Jašek do podzimu 2023 – v řešení

PROGRAM ČERVNOVÉ SCHŮZE

Předseda MO, Ing. Pavel Kocián informoval o proběhlé Konferenci VÚS Ostrava.
Předseda zajistil přístupové údaje pro web. Modernizace webového prostoru může proběhnout.
Jednatel připravuje další přenos dat do systému RIS. Od července proběhne zkušební provoz tohoto 
systému, který má být od roku 2024 zprovozněn ve všech MO.

Výbor MO Rožnov projednal a schválil návrh na omezení ročního limitu úlovků kapra na revíru 473 002 s 
platností od roku 2024

Hospodářský odbor: Ing. Martin Holčák
22.5. Vysazen pstruh duhový do toku - 100kg/cca300ks
23.5. Vysazen jednoletý lipan do toku cca 1 300ks
3.6.provedeny dva komerční odlovy:
             - Maretka (výstavba chodníků ve Vidči) - faktura na 8tis
             - Hodorfsky potok (rekonstrukce stupně na křížení potoku s náhonem) - faktura na 16tis

  - 17.6. bychom měli udělat další komerční odlov ve Vidči



Dozorčí komise:

Pan Václav Liška informoval, že  došlo k pozastavení projektu cyklostezky kolem přehrady, ale dozvěděli 
jsme se o určitém zahájení výstavby cyklostezky na opačné straně.

Záchranný odlov v Zubří na Hodorfském potoce – na 2 místech. 

Další slov bude 17. nebo 18.6. ve Vidči.

USNESENÍ

Výbor MO bere na vědomí

- Informaci z jednání konference ÚS
- Zprávu hospodáře MO o průběhu zarybnění revíru 473 002
- Zprávu hospodáře MO o záchranných odlovech

Výbor MO schvaluje

- Návrh na roční omezení úlovků kapra na 20 ks na jednu povolenku na revíru 473 002 od roku 2024 s 
doporučením VÚS aby toto omezení platilo na všech stojatých pstruhových revírech ÚS

Výbor MO ukládá

Úkol č.2023_32 – Místopředsedovi MO zajistit Modernizaci webového prostředí MO s termínem do 15. září
2023

Úkol č. 2023_33 – Předsedovi MO zaslat návrh na  omezení úlovků kapra na revíru 473 002 jednateli ÚS a
to i s odůvodněním tohoto omezení Ostrava – termín do 1. 7. 2023

Úkol č. 2023_34 – Jednateli MO zajistit přenos dat ze současného IS do systému RIS.

Zápis zapsal 12.06.2023, místopředseda MO, Mgr. Ondřej Jašek


